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Damlagets säsong startade redan i juni med uteträningar. I augusti började 
innesäsongen med bollträning. Damlaget hade en stor trupp och stundvis har det varit 
nästan 20 spelare på träning. Vi hade en inofficiell målsättning att komma med i det 
övre slutspelet, vilket vi inte klarade, men spelet gick ändå framåt på många områden. 
Vår tränare Besim Qerimi sammanfattade spelet på följande sätt: 
"Lagspelet och försvaret har varit bra. I anfallet har vi ställvis haft problem". 
Laget har spelat jämnare den här säsongen även om det tyvärr inte syns i serietabellen. 
Målet är att få alla bitar på plats nästa säsong och utmana ännu bättre.  
 
Laget vill tacka alla som ställt upp och hjälpt med olika saker och framförallt den 
fantastiska hemmapubliken som alltid hittar till hallen när det är match. Vårt publiksnitt 
är helt överlägset i division 1. Hoppas det fortsätter nästa höst. 
  
Jussi Brunberg, lagledare 
 
 
Kausi aloitettiin jo kesäkuussa kun ulkoharjoitukset alkoivat. Elokuussa siirryttiin 
Urheiluhalliin kun pallotreenit saatiin käyntiin. Naisten joukkueella oli tällä kaudella 
todella iso pelaajarinki, harjoituksissa välillä jopa yli 20 pelaajaa. Meillä oli 
"epävirallinen" tavoite päästä pelaamaan ylempää loppusarjaa joka ei kuitenkaan 
toteutunut. Monta tiukkaa ja tasaista ottelua joista ei kuitenkaan saatu täyttä pistepotttia. 
Joukkueen valmentaja Besim Qerimi tiivisti kauden pelit seuraavasti: 
"Joukkuepeli ja puolustus ollut hyvää. Hyökkäyksessä ollut välillä ongelmia" 
Ensi kaudelle yritämme saada puuttuvat palaset paikoilleen jaa haastaa joka ottelussa 
vielä paremmin. Joukkue haluaa kiittää kaikkia jotka ovat auttaneet meitä kauden 
aikana. Erityismaininta loistavalle kotiyleisölle joka aina tulee paikalle kotiotteluihin. 
Meidän yleisökeskiarvo on ykkösdivarissa aivan omaa luokkaa. Toivottavasti tämä 
jatkuu syksyllä. 
 
Jussi Brunberg, joukkueenjohtaja 
 

 



 

 


